
Protokoll nr 10, styrelsemöte 2018-12-10, Paragraf 99 - 108. 
 
Närvarande (* ej närvarande)  
Ove Johansson ordf.    Kenneth Wisén    
Stig Andersson   Mats Gustafsson    
Marianne Nelson   Romano Percat suppleant    
Heimo Käki   Bengt Johansson suppleant  
Kurt Larsson 
  
§   99 Mötets öppnande  
           Ordf. Ove Johansson hälsade de närvarande välkomna och förklarade    
           mötet öppnat  
 
§ 100 Godkännande av dagordning.  
           Dagordningen godkändes och lades till handlingarna.  
 
§ 101 Val av protokolljusterare  
           Att justera protokollet valdes Romano Percat. 
 
§ 102 Föregående mötesprotokoll  

Föregående mötesprotokoll godkändes, efter vissa korrigeringar och 
lades till handlingarna.  

 
§ 103 Inkomna och utgående skrivelser  
           Från Falkenbergs Sparbank ang. vårt avtal om banktjänster. Stig  
           Andersson gör klart med banken om vad vi behöver. 
  
§ 104 Rapporter  
           a) Ekonomi 
                Fortsatt god  
 
           b) Medlemmar  
                Är för närvarande 558 st.   
 
           c) Hallunderhåll 
               Fanns inget. 
 
         d) Banunderhåll 
              Fanns inget.   
 



          
           e) Seriespel  
                Fungerar bra.  
 
           f) Tävlingar  
               1/12 Svenska Cupen öppen grundomgång 4 lag. 
               2/12 Svenska Cupen öppen grundomgång 8 lag. 
               8/12 FFP:s decemberdubbel med 18 lag. 
 
            g) Lotteri  
                Fungerar bra.  
 
            h) Uthyrning  
                 Ok.  
 
            i) Sponsring  
                Ok. 
 
            j) Servering  
                Sedan Eva slutade så har det kommit 2 nya personer i köket. 
                Stig Andersson ombesörjer julgåva till kökspersonalen. 
                Mellan den 21/12 2018 – 1/1 2019 finns ingen kökspersonal. 
 
            k) Samrådsgruppen  
                 Noterat från samrådsgruppen att inget intresse fans att byta  
                 träningstider.      
      
            l) Övriga rapporter  
                Offert har inkommit från Ingvars ljud om uppsättning av bildskärmar i  
                cafét samt inne i hallen. Styrelsen godkände Au:s beslut att inhandla 
                enligt offert. (se bilaga 1). 
 
             Kurt Larsson har undersökt alternativ till värmeplattor. Heimo  
                 undersöker med representant från Gevalia om vad som finns. 
 
 § 105 Kommande arrangemang. 
            Se bilaga 2 
            Styrelsen beslutade att nästa årsstämma skall vara måndagen den 4 
            mars 2019 kl. 18.00. 
 



 
§ 106 Övriga frågor  

• Vi är i behov av att byta diskmaskin. Au tar fram alternativ. 

• När det gäller träning och tävlingar på anläggningen beslutade 
styrelsen att tävlingar går före träningstider. 

• Angående återremitterade ärendet om bilersättning vid inköpsresor, 
även inom tätorten, föreslog au att ingen ersättning skall utgå. 
Styrelsen godkände förslaget. 

• Vad gäller snöröjning på parkeringen så är det ej klart. 

• Under en lång tid har det – på grund av för få deltagare – inte varit 
möjligt att genomföra Alliansens tiaspel på söndagar. Styrelsen 
beslutade att söndagarnas tiaspel tills vidare skall upphöra. 

• Styrelsen är hallvärdar vecka 01 2019. Enligt följande 
2/1 Ove, Stig och Kenneth 
3/1 Heimo, Mats och Marianne 
4/1 Kurt, Bengt och Romano 
6/1 Stängt 

• Stig skall införskaffa ett Swish-konto. Vid betalning via Swish skall vi 
lägga på 2 kronor, som vi får betala i omkostnad till banken. 

• Irene Eskelid tar över och sköter medlemsregistret efter Elvy Nilsson 
som har avsagt sig uppdraget. 

                
§ 107 Nästa möte  
           Måndag den 14 januari kl. 09:00 2019. 
           
 
§ 108 Avslutning  
           Ordföranden Ove Johansson tackade de närvarande och förklarade  
           mötet avslutat.  
 
 
 
Vid protokollet                          Justeras  
 
 
 
 
Heimo Käki         Ove Johansson                         Romano Percat 

       Ordförande 
 
 


